
                                                                                                             
Socialliberal politik med hjärtat åt höger 

 

Motion till Kommunfullmäktige Bollebygds kommun gällande ökat fokus på 
tillgänglighet i föreningslivet 
  
Vi genomlider en pandemi och de som har det svårast är de med ett funktionshinder. Att gå 
ut i skog o mark eller motionera för att hålla igång knopp o kropp var en utmaning redan 
innan pandemin och har inte blivit bättre med pandemin. 
 
Jag vill att kommunfullmäktige ger utbildningsnämnden och samhällsbyggnadsnämnden i 
uppdrag att avsätta medel som föreningar kan söka för att kunna aktivera funktionsnedsatta 
mer samt kunna anpassa sina lokaler så de blir mer välkomnande för funktionsnedsatta 
under 2021. 
 
 
Bollebygd 2021-04-17 
 
 
 
/Mathias Carlzon 
Ledamot Bollebygds Kommunfullmäktige 
 

Page 1 of 1


	__SRV-PLAT-002_PlatinaFiles$_Active_2b_2bddae09-6e7e-44b4-85ae-8779bbfdb65e.pdf

